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Naš predsjednik Županijske organizacije HDZ-a, ujedno i župan Anđelko Stričak nedavno 

je gostujući u jednoj emisiji odgovarajući na pitanja o “vrućoj” političku jeseni odgovario i 

na pitanja vezana za predstojeće lokalne izbore. 

Tom je prilikom istaknuo da očekuje da SDP kandidira svoju najjaču postavu – Miroslava 

Markovića i Barbaru Antolić Vuporu. 

Na pitanje “SDP je najavio protukandidata, koga i što očekujete?” odgovorio je:

- Kad govorimo o kandidatima SDP-a očekujem da će poslati najjaču ekipu, a najjača 

ekipa su Barbara Antolić Vupora i Miroslav Marković. Naime, SDP nikad nije imao tako 

dobre rezultate kao sada od kada županijsku organizaciju vodi gospođa Barbara Antolić 

Vupora, a gospodin Miroslav Marković gradsku organizaciju. Između ostalog, izbori za 

Hrvatski sabor su to i pokazali. Prije četiri godine su išli u koaliciji s Matijom Posavcem, 

tada je SDP u toj koaliciji osvojio 6 mandata, ali od toga je dva mandata preferencijalno 

donio sam Posavec. Sada su išli u nekoj, ajmo reći, kobasičarskoj koaliciji, ali jedini tko je 



izvuko te izbore je SDP – Barbara Antolić Vupora i Miroslav Marković. Stoga njih očekujem

kao SDP-ove kandidate.

Na pitanje “Čačić, ponovno vaš protukandidat. Komentar?” odgovorio je: 

Gospodin Čačić je jedan respektabilan kandidat, vodi jednu respektabilnu stranku, a o 

tome nam govore i rezultati nedavnih izbora, kako za europski parlament, tako i za 

Hrvatski sabor. Naime, za europski parlament je na području Varaždinske županije osvojio 

199 glasova, a ostatak njegove ekipe, na primjer Bedeković, na listi za Hrvatski sabor 26 

glasova, a Štefanko 6. Tako da se, eto, radi o jednoj respektabilnoj ekipi.

Na pitanje “Koga ćete suprotstaviti Nevenu Bosilju?” odgovorio je: 

-Najprije se moramo malo strpjeti i vidjeti da li će uopće gradonačelnik Bosilj biti kandidat 

za novi mandat. Naime, kao što možemo primijetiti, sad na izborima za Hrvatski sabor su 

se potrudili da ga maknu s liste. Mi u HDZ-u smo očekivali da će im to biti jedan veliki 

minus, da će izborni rezultat po SDP biti daleko lošiji. Međutim Markovićeva procjena da je

dobro da Bosilja nema na listi se pokazala dobra. Osvojili su 6 mandata, ponavljam, 

nikada bolji rezultat nisu imali od kad je ovaj sustav.

Bez obzira tko će sve biti protukandidati našem županijskom predsjedniku ujedno, i 

županu Stričaku, Mladež HDZ-a će dati svoj doprinos još jednoj pobjedi.
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